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Närvarande  

Beslutande ledamöter 

Hanna Gerdes (L)   Ordförande  

Torun Boucher (V)    Vice ordförande   

Kristina Lutz (M) 

Margareta Stavling (S), deltar via Skype 

Micke Seid (MP) tjänstgörande ersättare, deltar via Skype 

 

Ersättare 

Johanna Hedin (KD), deltar via Skype  

 

Frånvarande 

Mariam Asghari (S), Diana Van (C) 

 

 

Tjänstemän: 

Stadsarkivarie Lennart Ploom och Gabriel Marawgeh, sekreterare 

samt Kettil Mannerheim och Susanna Uppling.  

 

§ 1  Val av protokolljusterare 

 

Beslut 

Arkivutskottet utser Torun Boucher (V) att 

tillsammans med ordföranden Hanna Gerdes (L) 

justera dagens protokoll. 



 Protokoll nr 5/2020 
  

 

 
 

 

Kulturnämndens arkivutskott  

 

 

§2 Anmälan av föregående protokoll 
 
 Beslut 

 Arkivutskottet beslutar att godkänna anmälan av 

protokoll nr 4/2020 från utskottets sammanträde 

den 25 maj.  

 
§3 Anmälningsärenden 
  
 Anmälan görs av: 

a) Stadsarkivets månadsrapport 

b) Stadsarkivariens delegationsordning 

 

Beslut 

 Arkivutskottet beslutar att lägga anmälan till 

handlingarna. 

 

 

§4  Information och övriga frågor 

   

Lennart och Susanna berättar kort om: 

- Planerna för att återgå till normala öppettider 

från och med 17 augusti samt återupptagande 

av fysiska programverksamheter. Återgången 

till normala förhållanden sker dock med 

beaktande för social distans och max 50 

personer vid programverksamheterna. 

- Stadsarkivet spelar in 

programverksamheterna och kommer att söka 

kontakt bl.a. med äldreförvaltningen för 

visning av programinspelningarna på 

äldreboenden samt andra målgrupper. 

- Stadsarkivet håller också på och tar fram 

aktiviteter för barn som ska kunna göra 

fysiskt på plats i Stadsarkivets lokaler, nu 

närmast planeras en karta där barnen kan 

utföra olika aktiviteter. Stadsarkivet kommer 

att återrapportera om detta. 

- Kettil Mannerheim berättar om arbetet med 

framtagandet av digitala visningsalternativ av 

arkiven till skolklasser sedan någon månad 

tillbaka. Digitala visningar ersätter delvis de 

fysiska visningar som i vanliga fall görs i 

Stadsarkivets lokaler.  
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Den digitala utvecklingen av visningar och 

program är inte helt utvecklat men arbetet är 

igång och fler möjligheter kommer att tas fram 

framöver. Målet är att nå ännu fler målgrupper. 

 

 

 

Vid protokollet 

Gabriel Marawgeh 


